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Generalforsamling i Humlebæk Tennis og Padelklub den 21. februar 2022 kl. 19.30 i klubhuset ved Bjerre 

Strand 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år 

3. Aflæggelse af revideret regnskab 

4. Godkendelse af budget og kontingent 

5. Valg af bestyrelse 

6. Valg af revisor og suppleant 

7. Indkomne forslag 

8. Eventuelt 

 

Dagordens punkt 1. 

Bestyrelsen havde indstillet Mogens Schou, som valgtes til dirigent. Han erklærede generalforsamlingen 

lovlig indkaldt, og gav ordet til formanden mht bestyrelsens beretning, jf. punkt 2. 

Dagsordens punkt 2. 

Formanden afholdt beretning og kom ind på begivenheder i årets løb. Beretningens hovedindhold ses på 

hjemmesiden. 

Efterfølgende var der spørgsmål til baneforbrug og opfordring til at huske at aflyse, hvis aktiviteter ikke 

holdes. F.eks. blev det nævnt som eksempel at 1. holdene på det sidste havde haft nogle timer indendørs, 

som ikke var anvendt. Der var i den forbindelse ligeledes spørgsmål til banesamarbejde med Nivå/Kokkedal 

og Niverød. Det blev i den forbindelse også spurgt til overvejelser om ventelister. 

 

Bestyrelsen oplyste, at der generelt er opmærksomhed på at optimere baneforbrug og udnytte 

anvendelsesmuligheder i de andre klubber med respekt af deres medlemmer. Mht NKT kan vi ikke ændre 

reglen med booking kun fra dag til dag, men det er erfaringen, at det fortsat er en stor hjælp, og vi er meget 

glade for samarbejdet om dette og i øvrigt. Samarbejde med Niverød vil intensiveres og vil også hen af 

vejen give mulighed for at bruge deres baner. Mht ventelister er det en løbende overvejelse, men noget 

klubben meget nødigt vil undgå – strategien er at få de baner der er behov for, ikke at forhindre folk i at 

spille. Og 4 nye baner vil naturligvis gøre en kæmpe forskel. Der henvises i øvrigt til punkt 7.  

 

Dagsordens punkt 3. 

I Thomas Marks fravær gennemgik Lars Gulmann regnskabet. Regnskabet og dets dispositioner blev 

godkendt af generalforsamlingen. 

Ad punkt 4. 

Budget og kontingent blev gennemgået, og kan ses på hjemmesiden. Dette blev vedtaget, hvilket betyder 

følgende kontingentsatser for 2023 



 

Senior 1.200 

Ungsenior 1.000 

Dagmedlem 770 

Junior 700 

Familiemedlemskab 2.950 

Passiv 225 

 

Budgettet og kontingentet blev godkendt. 

 

Ad punkt 5. 

a. Formand Nicolai Raastrup udtrådte af bestyrelsen.  

Kim Rødkjær valgt som ny formand. Da formand normalt vælges i lige år, gælder valget frem til 

2024. 

 

b. Kasserer Thomas Mark er på valg og genopstiller ikke. 

Jakob Hvidberg Hansen valgt som ny kasserer.  

 

c. Bestyrelsesmedlemmer Dorthe Rytter og Gorm Bang Madsen er ikke på valg. 

 

d. Bestyrelsesmedlemmer Claus Madsen, Sven-Erik Madsen og Andrew Grant Christensen (indtrådt 

som suppleant i løbet af året) er på valg. Sven-Erik og Andrew genopstiller. Tanja Beena Svensson 

stiller op som nyt bestyrelsesmedlem.  

Sven-Erik Madsen, Andrew Grant Christensen og Tanja Beena Svensson valgt til bestyrelsen. 

 

e. Henrik Brask Nielsen og Heidi X valgt som suppleanter 

Ad punkt 6. 

Statsautoriseret revisor Jan Lundquist overtog revisorfunktionen i 2021 som led i den større 

professionalisering af regnskabsarbejdet og har været revisor siden. 

 

Jan Lundquist genvalgt som revisor. 

 

Ad punkt 7. 

Der var kommet følgende forslag fra Jens Munch Hansen 
 
Det foreslås, at når de nye baner kommer er der altid ved booking to ledige tennisbaner i Humlebæk. Indtil 
da er det hensigten, at der så vidt mulig altid er mindst en bane ledig, også ved træning og holdkampe. Der 
skal afbookes på dagen hvis f.eks. holdkampe eller anden aktivitet slutter før tid. 

Jens var ikke til stede. Lars oplyste, at han på bestyrelsens vegne havde talt med Jens om forslaget, som var 
ændret lidt ift. et oprindelig indsendt forslag. Lars oplyste, at bestyrelsen har sympati for forslaget og hele 
ideen med at arbejde for flere baner er, at der i udgangspunktet altid er to ledige baner til frit spil, enten de 
nye eller to andre. Det er tanken at dette vil gælde ubetinget, bortset dog fra helt ekstraordinære tilfælde. 



Ift. tiden inden da, er det kompliceret, men trænere og bestyrelse vil bestræbe sig på i videst muligt omfang 
at overholde intentionen i forslaget – men det vil ikke altid kunne lade sig gøre. I ”videst mulig omfang” 
indebærer dermed, at der er tilfælde, det ikke kan lade sig gøre aht. andre aktiviteter: f.eks. holdkampe 
eller hvis der igen kommer 40-50 til Hyg Ind og ved pressede træningstider. 

Med disse bemærkninger godkendtes forslaget af generalforsamlingen.  

Ad punkt 8 

Birgit Carlsen rettede en stor tak til bestyrelse og Lars for at have sørget for at hendes far, æresmedlem 

Henry Carlsen, var kommet på ”væggen” i klubhuset sammen med de øvrige æresmedlemmer i flot 

indrammet rammet – og i den forbindelse en særlig tak til Stefan Kai Nielsen for at have fundet og 

behandlet et godt foto og fået det i flotte rammer.  

Claus Madsen takkede for sin tid i bestyrelsen. Det havde været nogle gode år i en klub med værdier, som 

giver ”dannelse” til børn og unge. Og en klub som står fast på værdierne også når de udfordres.  Claus 

takkede både nuværende og tidligere bestyrelsesmedlemmer og opfordrede til at vi passer på klubben og 

dens værdier fremover, og tilbød fortsat at hjælpe med strategiske overvejelser og samarbejde med 

naboklubberne, som han har været meget inde over sammen. 

Lars Gulmann takkede både Nicolai Raastrup og Claus Madsen for deres indsats for klubben. Nicolai har 

omend kun været der et år kommet med ønske om en retning for klubben, som bygger videre på 

fundamentet om fællesskab og samtidig sætter fokus på sportslig udvikling. Stor tak til at Nicolai, som 

regerende klubmester, stadig vil hjælpe med det på banen med fokus på hele tiden at se fremad. Claus blev 

takket for den ekstraordinært store indsats i forbindelse med udviklingen af klubben, herunder ikke mindst 

med strategiarbejde og samarbejdsrelationer til vores gode naboklubber, og der blev givet ”løfte” om at vil 

vil bruge Claus i det omfang hans tid tillader med at videreudvikle samarbejdet med naboklubberne. 

Endelig takkede Nicolai og Lars dirigenten for endnu en gang at føre klubben usvigeligt sikkert gennem 

generalforsamling på en god og behagelig facon. 

 

Humlebæk, den 

 

 

MOGENS SCHOU    LARS GULMANN 

__________________    ___________________ 

Dirigent     Referent 

 


